
 

 

Schriftelijke vragen van de PvdA Statenfractie Noord-Brabant  

Betreft: Geluidsoverlast Brabantroute  

Helmond, 16 maart 2015 

Geacht college,  

Vanaf april gaan er extra goederentreinen over de Brabantroute rijden, die voor extra geluidsoverlast 

zorgen in de gemeenten die zijn gelegen aan de Brabantroute. Aangezien een gezonde en prettige 

leefomgeving van belang is vinden wij dat er maatregelen moeten worden genomen om de 

geluidsoverlast langs de Brabantroute te verminderen. De PvdA ziet hierin ook een rol weggelegd 

voor de provincie.  

 

We hebben hierover de volgende vragen aan uw College: 

1. Welke initiatieven nemen Prorail en het ministerie van I&M om geluidsoverlast aan de 

Brabantroute tegen te gaan?  

2. Welke initiatieven nemen gemeenten aan de Brabantroute om geluidsoverlast tegen te 

gaan?  

3. Welke mogelijkheden ziet uw College om samen met de gemeenten langs de Brabantroute, 

het ministerie van Infrastructuur & Milieu en Prorail tot versnelde woningisolatie te komen 

langs de Brabantroute?  

4. Is het mogelijk om geluidsisolatie van woningen langs de Brabantroute te combineren met 

uw inspanningen om woningen uit duurzaamheidsoverwegingen te isoleren?  

5. Is het mogelijk om als provincie woningisolatie langs de Brabantroute voor te financieren in 

afwachting van Rijksgelden? 

 

Met vriendelijke groet, 

 

 

Stijn Smeulders 

 

 

 

 

 


